
 
 
 
 

LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
GUVERNÖRSRÅDET 

 
PROTOKOLL NR 8, 2002-2003 

 
 
Tid: 2003-05-29 kl. 08.30 – 11.00 och 2003-05-31 kl. 09.00 – 11.00 
Plats: Pite Havsbad Piteå 
Deltagare: Se särskild deltagarlista. 
 
 
§ 110 Mötets öppnande  
  

GRO Alf Bakken hälsade alla och särskilt ID Jörn Andersen välkomna 
och förklarade mötet för öppnat. 

 
§ 111 Val av sekreterare 
 VGRO Finn L Bangsgaard valdes till sekreterare vid mötet. 
 
§ 112 Val av justeringsmän 
 Till justeringsmän valdes DG Anders Brändewall och DG Peter Dánilo. 
 
§ 113 Fastställande av ärendelista 
 
 Följande ärenden lades till ärendelistan: 
 § 123: 

A) Guatemala 
B) GR protokoll nr 7 § 100 
C) Orkester Norden 
D) Medlemsregistret 
Varefter listan fastställdes. 
 

§ 114 Inför Riksmötet 
 
 GRO Alf Bakken informerade inför Riksmötet: 

• Det kommer ett tilläggsyttrande till motion nr 13 från LC Hyltebruk 
• Motion nr 15 är återkallad 
 
Diskuterades valbarhet för de föreslagna revisorerna med tanke på 
kravet på auktorisation. 
 

 
Justeras: 
              ----------------------/---------------- 



RM-generalen K.G. Näsström informerade om en nyproducerad ”Lions-
CD” som finns till försäljning under Riksmötet. 
 
PDG Urban Möller informerade omförhandlingsordningen vid Riksmötet. 

 
§ 115 Ekonomi 
 

Ekonomikontroller Anette Eiserman-Wikström rapporterade från 
pågående utredning rörande vem som skall bestrida kostnaderna för 
värdfamiljer i samband med att ungdomar kommer till Sverige. 
 
P.g.a. det saknas redogörelse över hållna seminarier har avgiftsfaktura 
inte kunnat skickas till distrikten. 

 
§ 116 PGone 
 

Red/PRInfo Maud Nordell redogjorde för det erbjudande som kommit in 
från telefonoperatörsföretaget PGone. 
Maud Nordell föreslår att: 
• MD-101 satsar grundavgiften om 360 kronor 
• Erbjudandet utannonseras i The Lion 
• De pengar som erbjudandet genererar används för marknadsföring 

av Lions i Sverige 
GRO Alf Bakken redogör för ärendets handläggning i VU. 
 
Beslut: 
1. MD-101 skall anta erbjudandet och satsa grundavgiften om 360 

kronor 
2. Erbjudandet om att byta teleoperatör skall annonseras i det första 

numret av The Lion under verksamhetsåret 2003 – 2004   
3. De pengar som erbjudandet generar skall användas för 

marknadsföring av Lions i Sverige 
 
§ 117 Världens barn 
 

GRO Alf Bakken redogör för den bakliggande idén, se PM från Red/Info 
Maud Nordell och VU´s beslut i protokoll nr 18 § 198. 
Det konstateras att ärendets art är sådan att det måste behandlas av 
Riksmötet. 
 
RS Ulf Järnstad redogör för att Radiohjälpen öppnat möjligheten att MD-
101 Sverige efter att efter ansökan få medverka som s.k. associerad 
medlem i Radiohjälpen kampanj för Världens Barn. Frågan avgörs vid 
Radiohjälpen sammanträde i november. 
Förslaget stöds av DG Gösta Strand och DG Rolf Pousard. 
 
 
Justeras: 
              ----------------------/---------------- 
 



Beslut: 
1. Ärendet skall tas upp vid Riksmötet som ett övrigt ärende med beslut. 
2. Under förutsättning av att Riksmötet tar upp ärendet till avhandling 

och beslutar att MD-101 skall ansöka om associering skall 
avkastningen föreslås gå till projektet Tjernobyls Barn. 

 
§ 118 Leo 
 

Leo-ansvarige PDG Kenneth Persson rapporterade om ett Leo-
seminarium i 101-U. 
Han manade vidare inkommande Distrikts guvernörer att ta in Leo-
verksamhet i verksamhetsplanen för kommande verksamhetsår. 
 
PDG Lennart Löf efterlyste mer information om Leo i handboken. 
DG Rolf Pousard menade att det är lätt att engagera klubbarna i Leo 
arbetet. 
PDG Bernt Fransén menade att de ungdomar som i sin skolutbildningen 
fått ta del av Lions-Quest programmet borde vara en utmärkt 
rekryteringsbas. 
 
Beslut: 
GR uppdrog åt Leo-ansvarige PDG Kennet Persson att snarast skriva 
information om Leo för handboken och att tillställa PCC Bengt 
Kristiansson skrivningen så att den kan komma med i handboken för 
verksamhetsåret 2003 – 2004. 

 
§ 119 Penningplaceringskommitté 
 

GRO Alf Bakken redogjorde för ärendet handläggning i VU, och VU´s 
beslut i protokoll nr 18 § 196: 
 
”VU föreslår GR besluta att: 
1. Riva upp beslutet i § 25 GR nr 2 verksamhetsåret 2002/2003 i den 

delen att en av ledamöterna i en penningplaceringskommitté skall 
komma från sittande guvernörsråd. 

2. tillsätta en arbetsgrupp bestående av tre personer: 
• Lion Britta Rydkvist, LC Älvkarleby 
• PID Heinz Ondrejka, LC Falun 
• PDG Gunnar Schönberg, LC Stockholm/Hässelby 
Med uppgift att till GR mötet i augusti utarbeta och lägga fram ett förslag 
till policy och arbetsordning avseende placering av MD´s kapital.” 
 
Beslut: 
GR beslutar i enlighet med VU´s förslag. 

 
 
 
 
 Justeras: 

              ----------------------/---------------- 



§ 120 Träff för distriktens IT- och PR/Info - ansvariga 
 

GRO Alf Bakken redogjorde för ärendets handläggning i VU, se protokoll 
nr 18 § 207. 
Framfördes att detta inte tagits med i distriktens budget men att det är 
mycket viktigt att IT-ansvariga hålls uppdaterade. 
Påtalade också möjligheten, om så är lämpligt och genomförbart, av 
samordning med det planerade MO/EO seminariet i mitten av augusti 
2003. 

 
Beslut: 
1. Det skall genomföras ett seminarium för distrikten IT-ansvariga 
2. Finansieringen skall ske genom att kostnaden fördelas i 11 delar där 

distrikten och MD tar var sin 11:e del. 
3. Det skall genomföras ett PR/Info seminarium för distriktens PR/Info-

ansvariga 
4. Finansieringen skall ske genom att kostnaden fördelas i 11 delar där 

distrikten och MD tar var sin 11:e del 
 
§ 121   Skrivelse från DG Bo Edman 
 

GRO Alf Bakken redogör för ärendets handläggning i VU, se protokoll nr 
18 § 202 
DG Bo Edman redogör för bakgrunden till sin skrivelse och de faror om 
klubbars önskemål om byte av distriktstillhörighet 
 
Beslut: 
Problemet är knutet till ”S-distrikten” och lösningen bör sökas genom 
samarbetet mellan Distrikts guvernörerna i de distrikten. 

 
                           

GRO Alf Bakken ajournerar möte och överlämnar ordet till IP Kay K 
Fukushima. 

  
IP Kay K Fukushima talar om det minskande medlemsantalet och vikten 
av att aktivt bearbeta problemet. Han menar att detta måste vara 
prioriterad verksamhet och viktigare än att Distriktsguvernörernas 
klubbesök. Han framhåller att man vid t.ex. zon-möten har möjlighet att 
träffa representanter för det flesta klubbarna och att ett zon-mötesbesök 
ger tid över för annat Lions arbete. 
Han framhåller vidare att Du som förtroende vald inte kan välja det Du 
tycker är roligast att göra utan att Du måste göra det rörelsen förväntar 
sig av Dig. 
Han berörde vidare pågående diskussion i Internationella styrelsen kring 
”medlemsantals-kravet” i olika sammanhang. 
 
 
 
Justeras: 
              ----------------------/---------------- 



Angående den föreslagna höjningen av den internationella 
medlemsavgiften menar han att det är medlemmarna som skapar den 
image Lions har och om vi inte har råd med 15$ mer vilken image ger 
det då rörelsen? 
Tänk på att vi unika som individer och att det är viktigt att vara det. Tänkt 
också på att om Du är positiv ökar chanserna för att Du positivt gensvar. 
IP tackar för att han gavs möjlighet att talar vid mötet. 
 
 
GRO Alf Bakken återupptar GR-mötet 

 
§ 122 Värdfamiljer 
 

GRO Alf Bakken redogör för bakgrunden för den diskussion om vem, MD 
eller respektive distrikt som skall svara för ersättningen till värdfamiljer i 
samband med ungdomsutbyte. 
Han framhåller nödvändigheten av att respektive distriktskassör tar fram 
underlag på hur mycket distrikten betalat fr.o.m. 1996 in för täckande av 
kostnaderna och meddelar detta till MD, Hans-Åke Lindelöw så att 
återbetalning kan ske 
 
Ekonomikontroller Anette Eiserman-Wikström redogör för fördelningen 
mellan lägerbudgeten och övriga värdfamiljskostnader. 
 
YED Barbro Bergström uppger att information har gått ut där det angivits 
att det är MD som skall kosta värdfamiljer. 
 
Föreslogs att kostnaden för värdfamiljer skall finansieras med hjälp av de 
s.k. postpengarna. 
 
Beslut: 
1. MD skall svara för värdfamiljskostnaden i den del som inte har direkt 

knytning till lägerverksamheten. 
2. Finansiering skall ske genom avsättning från de s.k. postpengarna 
3. Ekonomikontroller Anette Eiserman-Wikström skall till GR i augusti 

2003 lägga fram ett förslag till framtida finansiering av värdfamiljs-
verksamheten. 

 
§ 130 Övriga frågor 
 
 Av tidsskäl behandlades några övriga frågor vid torsdagens GR möte 
 

D) Medlemsregister 
RS Ulf Järnstad redogör för hur M-rapportering till Oak Brook kommer att 
ske efter 2003-07-01. 
PDG Kjell Jonsson redogör för de åtgärder som skall vidtas av 
respektive klubb. 
 
Justeras: 
              ----------------------/---------------- 



E) Orkester Norden 
PCC Lennart Fridén rapporterar från arbetet med Orkester Norden att: 
• Det behövs hjälp med stipendier om 3.000 kronor till 5 ungdomar från 

Estland, Lettland och Litauen 
• Det saknas också stipendier till 4 á 5 svenska ungdomar där man inte 

kunnat fastställa och tillfråga ”hemmaklubb” 
• Vädjar till DG att i kommande DG:s nyhetsbrev annonsera ut en 

vädjan till klubbarna att hjälpa till. 
 

 
Mötet ajourneras kl. 11.00 
 
Mötet återupptas lördag 2003-05-31 kl. 09.00 

 
§ 123 Valärenden 
 

Riksvalnämndens (RVN) ordförande PDG Stefan Kanders redogör för 
nomineringar och riksvalnämndens förord i de olika valärendena: 
 
Ansvarig miljöfrågor 
Nominerad är Rolf Hallberg LC Trollbäcken. 
RVN föreslår: Rolf Hallberg 
Beslut: 
GR väljer Rolf Hallberg LC Trollbacken till ansvarig miljöfrågor 
 
Forskningsfonden för åldersrelaterade sjukdomar/Röda Fjädern. 
Nominerad till ordförande: Jurgis Plonaitis, LC Lerum 
RVN föreslår: Jurgis Plonaitis LC Lerum 
Beslut: 
GR väljer Jurgis Plonaitis till ordförande i Forskningsfonden för 
åldersrelaterade sjukdomar/Röda Fjädern 

 
Revisor 
RVN förslår Öhrling, Price Waterhouse Coopers (ÖPWC) 
Beslut: 
Uppdrogs åt VU att upphandla revisionstjänsten från ÖPWC. 

 Övriga ledamöter i styrelsen är: 
 Kassör Björn Wahlenius, LC Trollhättan 

Sekreterare Charles Rossheim, LC Odensbacken 
 
 Handikappfonden 

Nominerad till ordförande är Börje Jonson, LC Östersund 
 RVN föreslår Börje Jonsson, LC Östersund 

Beslut: 
GR väljer Börje Jonson LC östersund till ordförande i Handikappfonden. 
 
 
 
Justeras: 
              ----------------------/---------------- 



Nominerade till biträdande ordförande är: 
Kjell Sandberg, LC Stockholm/Östermalm 
Anders Larzon, LC Byske, ( kandiderar ej) 
RVN föreslår Kjell Sandberg, LC Stockholm/Östermalm till biträdande 
ordförande 
Beslut: 
GR väljer Kjell Sandberg, LC Stockholm/östermalm till biträdande 
ordförande. 

 
 Internetgrupp 

Diskuterades huruvida RS Ulf Järnstad skall väljas till uppdraget som 
ordförande eller om det kan anses ingå i hans tjänst som rådsekreterare. 
Beslut: 
Uppgiften skall anses ingå i RS Ulf Järnstad arbetsuppgifter som 
rådsekreterare i MD 101 
 
Ansvarig för medlemsregistret     
Nominerad är  Kjell Jonsson, LC Lidingö 
RVN föreslår Kjell Jonsson LC Lidingö 
Beslut: 
GR väljer Kjell Jonsson till ansvarig för medlemsregistret. 
 
Webbmaster 
Nominerade är: 
Jan-Erik Thoft, LC Karlskrona/Jaramas 
Karl-Johan Olsson, LC WÄ 
Hans-Åke Lindelöw, LC Vinslöv ( kandiderar ej) 

 RVN föreslår: 
 Karl-Johan Olsson LC Wä 
 Beslut: 
 GR Väljer Karl-Johan Olsson, LC Wä till webbmaster 
 
 Biträdande webbmaster 

Hans-Åke Lindelöw, LC Vinslöv accepterar att bli av föreslagen av RVN 
till biträdande webbmaster. 
RVN föreslår: 
Hans-Åke Lindelöw, LC Vinslöv 
Beslut: 
GR väljer Hans-Åke Lindelöw, LC Vinslöv till biträdande webbmaster 
 
Katastrofberedskapen 

 Nominerade som ledamot är: 
 Hans Ullberg, LC Nätra 
 Toni Blom, LC Kristinehamn 
 Bengt Kristiansson, LC Skanör/Falsterbo 

RVN föreslår: 
Hans Ullberg, LC Nätra 
Toni Blom, LC Kristinehamn 
 
Justeras: 
              ----------------------/---------------- 



Beslut: 
GR väljer: 
Hans Ullberg, LC Nätra 
Toni Blom. LC Kristinehamn 
Till ledamöter i Katastrofberedskapen 
 
Kommittén för humanitär verksamhet 

 
P.g.a. jäv lämnar DG Lennart Ahrnlund och DG Anders Larzon 
möteslokalen. 
Nominerade till ledamot är: 
Björn Palmer, LC Trollbäcken 
Per-Olof Damberg, LC Skara 
Toni Blom, LC Kristinehamn 
Melker Lindqvist, LC Sollefteå ( om Toni Blom väljs som IRD) 
Anders Larzon, LC Byske ( om Björn Palmer väljs till IRD) 
Jan Seebas, LC Åhus ( om någon i kommittén väljs till IRD) 
Sigvard Johansson, LC Alvesta (om någon i kommittén väljs till IRD) 
Lennart Ahrnlund, LC Örnsköldsvik ( om Björn Palmer väljs till IRD) 
RVN föreslår: 
Björn Palmer, LC Trollbäcken 
Per-Olof Damberg, LC Skara 
Toni Blom, LC Kristinehamn 
Beslut: 
GR väljer 
Per-Olof Damberg. LC Skara 
Toni Blom, LC Kristinehamn 
Lennart Ahrnlund, LC Örnsköldsvik 
Till ledamöter i Kommittén för Humanitär verksamhet 
 
Kontaktman diabetes 
Nominerad är 
Bernt Fransén. LC Linköping/Valla 
RVN föreslår: 
Benrt Fransén, LC Linköping/Valla 
Beslut: 
GR väljer Bernt Fransén LC Linköping/Valla 
Till kontaktman Diabetes 
 
Kontaktman Leo 
Nominerad är: 
Kenneth Persson, LC Vellinge 
RVN föreslår Kenneth Persson, LC Vellinge 
Beslut: 
GR väljer Kenneth Persson. LC Vellinge 
Till kontaktman Leo 
 
 
 
Justeras: 
              ----------------------/---------------- 



Biträdande kontaktman Leo 
Nominerad är: 
Carolin Silver, Leo Club Sundet 
Carolin Silver har avböj 
RVN föreslår: 
Philip Blomgren Leo Club Sundet 
Beslut: 
GR väljer Philip Blomgren Leo Club Sundet. 
 
Länsförsäkringar U-hjälpsfond 
Nominerade är: 

 Björn Wahlenius, LC Trollhättan 
Anders Larzon, LC Byske (kandiderar ej) 
RVN föreslår: 
Björn Wahlenius, LC trollhättan 
Beslut: 
GR väljer Björn Wahlenius, LC trollhättan 
Till MD-101´s representant i styrelsen för Länsförsäkringar U-hjälpsfond 
 
Narkotika 
Nominerade som ordförande är: 
Sven-Erik Börjesson, LC Vinslöv 
Olle Månsson, LC Ystad 
RVN föreslår: 
Sven-Erik Börjesson, LC Vinslöv 
Beslut: 
GR väljer Sven-Erik Börjesson, LC Vinslöv 
Till ordförande i narkotikakommittén. 
 
Nominerad till biträdande ordförande är: 
Bengt Ljungkvist, LC Ludvika 
RVN föreslår: 
Bengt Ljungkvist, LC Ludvika 
Beslut: 
GR väljer Bengt Ljungkvist, LC Ludvika 
Till biträdande ordförande i narkotikakommittén 
 
Stadgesekreterare 
Nominerad är: 
Rolf Grune, LC Linköping/Johannelund 
RVN föreslår: 
Rolf Grune, LC Linköping/Johannelund 
Beslut: 
GR väljer Rolf Grune, LC Linköping/Johannelund 
Till stadgesekreterare 
 
 
 
 
Justeras: 
              ----------------------/---------------- 



Stiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond 
Ledamot, ekonomiansvarig 
Nominerad är: 
Göte Larsson, LC Virserum 
RVN Föreslår: 
Göte Larsson, LC Virserum 
Beslut: 
GR väljer Göte Larsson, LC Virserum 
Till ledamot, ekonomiansvarig i Stiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond. 
 
Revisor 
I enlighet med tidigare vid mötet tagna beslut föreslår RVN att 
revisionstjänsten upphandlas externt. 
RVN föreslår: 
Öhrling Price Waterhouse Cooper 
Beslut: 
Uppdrogs åt VU att upphandla revisionstjänsten från ÖPWC 
 
Övriga ledamöter i styrelsen är: 
Ordförande Sven Steffner, LC Falkenberg 
Sekreterare Anders Burman, LC Skellefteå 
 
Riksvalnämndens ordförande Stefan Kanders tackar för gott samarbete 
under året. 

 
§ 124 Genomgång av Riksmötesbeslut 
 
 FÖRSLAG NR 3 
 Ang. ändring av § 24 i multipeldistriktets arbetsordning 

RS Ulf Järnstad rapporterade att ny skrivning med anledning av beslutet 
har förberetts. Slutlig formulering av texten kvarstår 

 
MOTION NR 1 
Ang ökning av medlemsantalet. 
PID Bruno Ahlqvist framhöll att Riksmötes beslutet är olyckligt formulerat 
då det ställer krav på att nybildade klubbar skall vara mixade. Det arbete 
som pågått och pågår inom MERL-projektet visar ett stort intresse för 
bildande av enbart kvinnliga klubbar. Han framhåller dock att dagens 
yngre generation finner det naturligt att både kvinnor och män är 
medlemmar i samma klubb men att det för närvarande finns många goda 
underlag till enbart kvinnliga klubbar och att formuleringen ”skall” i 
Riksmötesbeslutet har menlig inverkan på dessa försök att starta nya 
klubbar. 
PID Bruno Ahlqvist önskar ett uttalande från GR att det nu pågående 
arbetet med nyklubbs bildning kan fortsätta i enlighet med nuvarande 
intentioner. 

 
 
 
Justeras: 
              ----------------------/---------------- 



Frågan diskuterades. 
 
Framfördes att Riksmötesbeslutet kan stå i strid med den Internationella 
stadgan där man inte ställer krav på att nya klubbar skall vara mixade. 
PDG Kjell Jonsson, som tillsammans med LP  undertecknat motionen, 
menade att ordet ”skall” kunde bytas ut mot ”bör” och att kravet var att se 
som långsiktigt 
Frågan diskuterades. 
 
Beslut: 
Det nu pågående arbetet med nyklubbsbildning skall fortsätta i sin 
nuvarande form i avvaktan på klarläggande rörande innebörden av 
Riksmötesbeslutet. 

 
 MOTION NR 2 
 Ang. riksomfattande insamlingar. 
 Beslut: 

Uppdrogs åt stadgesekreterare Rolf Grune att utarbeta förslag på ändrad 
skrivning i stadgan med anledning av Riksmötesbeslutet. 
 
MOTION NR 4 
Ang. utomstående revisor 
Beslut: 
Uppdrogs åt stadgesekreterare Rolf Grune att utarbeta förslag på ändrad 
skrivning i stadgan med anledning av Riksmötesbeslutet 
 
MOTION NR 5 
Ang. reumatologisk forskning 
Beslut: 
Uppdrogs åt VU att handlägga ärendet och ta fram förslag på 
arbetsgrupp 

 
MOTION NR 13 
Ang. Lionklubbars skatterättsliga ställning 
Beslut: 
Uppdrogs åt PID Heinz Ondrejka att efter genomförd utredning redogöra 
för beskattningsreglerna i tidningen The Lion.  
Uppdrog åt stadgesekreterare Rolf Grune om utredningen lämnar 
anledning till stadgeändring komma med förslag på ny stadgetext. 
 
MOTION NR17 
Ang. månadsrapportering 
RS Ulf Järnstad lämnade kort rapport. 

 
 
 
 
 
 

Justeras: 
              ----------------------/---------------- 



VÄRLDENS BARN 
Beslut: 
Uppdrogs åt RS Ulf Järnstad att upprätta nödvändiga handlingar för MD-
101´s ansökan att bli associerad medlem i Radiohjälpen 

 
 
§ 125 Kommittén för Humanitärverksamhet 
 

Ordf. i Kommittén för Humanitär verksamhet PDG Björn Palmer 
rapporterade att den pågående insamlingen till projektet Maarja Village 
går långsamt. 
Framfördes att det finns en möjlighet att föra över pengar från konton för 
avslutade projekt och därigenom förbättra insamlingsresultatet. 
 
Han menade också att det är viktigt att insamlingen till de av Riksmötet 
beslutade projekten får en rivstart på det kommande verksamhetsåret. 
 
Kommittén avser att göra en landsomfattande inventering av pågående 
IR-projekt i klubbar med målsättningen att kunna skapa en katalog över 
projekten, av den typ som finns över s.k. Miniprojekt i Danmark. 
 
Aktualiserades betydelsen av ordet ”rekommendation” med tanke på 
uttalande under Riksmötet, att de insamlingsbeslut som Riksmötet fattar 
endast är rekommendationer och att klubbarna därmed är fria att handla 
efter eget gottfinnande. 
 
Beslut: 
1. Uppdrog åt VU att arbeta fram förslag på klargörande skrivelse 

rörande betydelsen av orden ”beslut” och ”rekommendation” 
2. Uppdrog åt VU att se över fördelningsmodellen ”per medlem” 

 
§ 126 Kommittén för Framtidsfrågor 
 

Kommitténs ordf. PDG Lennart Löf rapporterade, se bifogad skrivelse 
att,: 
• Kommittén är beredd att hjälpa till vid nyklubbs bildning. Bl.a. är det 

många blanketter som skall fyllas i vilket kanske kan upplevas som 
besvärligt 

• Kommittén avser att genomföra ett MO / EO / RO / LDC-seminarium  
16 –17 augusti. Plats för seminariet är inte fastställd. 

• Det är viktigt att man i distrikten skiljer på uppdragen att vara MO och  
• EO eftersom dessa funktioner har två helt olika inriktningar. 
 
 
 
 
 
 
Justeras: 
              ----------------------/---------------- 



Beslut: 
I enlighet med kommitténs förslag att:  
1. Steg O och 1 läggs ut på Lions hemsida 
2. Distrikten har en länk till utbildningsmaterialet 
3. Steg o och 1 ej får finnas som egna sidor på distriktens hemsidor. 

 
§ 127 Kommittén för Ungdomsfrågor 
  

GRO Alf Bakken redogör för diskussion kring användandet av de s.k. 
postpengarna. 
YED Barbro Bergström vill att Distriktsguvernörerna pratar med 
respektive distriktskassörer och sedan lämnar feed back till henne. 
Diskuterades i sammanhanget vilka krav Öhrling Price Waterhouse 
Coopers (ÖPWC) har på återrapportering av hur Postkontrollpengarna 
används. 
RS Ulf Järnstad uppger att det inte finns några återrapportering krav i nu 
gällande avtal rörande postkontroll mellan MD-101 Sverige och ÖPWC. 
 
Beslut: 
1. DG skall stämma av med respektive distriktskassör hur mycket 

pengar distrikten fått under de två senaste verksamhetsåren och hur 
dessa använts. 

2. RS Ulf Järnstad skall stämma av hur mycket pengar som avskiljts för 
användning för täckning av kostnader och vilka kostnaderna varit på 
MD-nivå 

3. Rapport skall lämnas till YED Barbro Bergström. 
 
UNGDOMSLÄGER 
YED Barbro Bergström rapporterade att: 
• Det uppstått vissa problem med anledning av våren händelser i Irak 

och spridningen av sjukdomen SARS över världen. 
• Italien har stoppat alla sina ungdomsläger i år och tar inte emot några 

ungdomar alls. 
• Tyskland och USA begär läkarintyg från de ungdomar som avser att 

åka på läger i dessa båda länder. Fråga har uppkommit om vem som 
skall stå kostnaden för detta läkarintyg. 
GR uttalar att man anser att det måste vara en klubb angelägenhet 
att se till att ungdomarna utrustas på det sätt som arrangörslandet 
kräver. 

 
§ 128 Milan Charter 
 

GRO Alf Bakken redogör för det brev som kommit från MD –111 
Tyskland, MD-103 Frankrike och MD 108 Italien om dels årliga 
europeiska CC-möten och dels om inrättande av ett Europa kontor. 
Frågan diskuteras med bakgrund i att de nordiska CC:na säger nej. 
 
 
Justeras: 
              ----------------------/---------------- 



Beslut: 
MD-101 Sverige skall inte underteckna Milan Charter.  
Motivering: 
GR finner det inte nödvändigt att inrätta ytterligare en instans för det 
europeiska Lions-samarbetet, 

 
§ 129 Handboken 
  

Diskuterades med bakgrund i Riksmötesbeslutet att avgiftsbelägga 
handboken: 
• Hur många exemplar som skall tryckas upp. Rapport lämnades från 

respektive DG om beställningsläget i distriktet. 
Beslut: 
Handboken skall tryckas upp i 9.000 exemplar. 
 
PCC Bengt Kristiansson rapporterade att all text är klart med undantag 
för påverkan av Riksmötes beslut. 
 
RS Ulf Järnstad rapporterade att under förutsättning att 
medlemsregistret, som är klubbarnas ansvar, är korrekt blir det tryckta 
handboken också korrekt. 
 
Diskuterades PU-101 och de möjligheter till kontroll från kontorets sida 
av att blanketten rapporteras in. 

 
§ 130  Övriga frågor 
 

A) Guatemala. 
GRO Alf Bakken rapporterade att Guatemala projektet nu är avslutat. 
SIDA/Forum Syd har godkänt avrapporteringen av projektet. 
Det finns fortfarande cirka 214.000 kronor kvar på kontona för 
Guatemala projekten. 
GRO Alf Bakken föreslår att kontona avslutas och att pengarna 
överförs till projektet Maarja Village. 
 
Beslut: 
I enlighet med GRO Alf Bakkens förslag. 

 
B) Reservation mot beslut i GR protokoll nr 7 § 100. 

DG Anders Brändewall reserverar sig mot beslutet i GR´s protokoll nr 
7 § 100 rörande ”Ersättning för deltagande vid NSR i Borås 
Med motivering att han anser sig blivit felaktigt informerad vid 
föredragningen av ärendet. 

 
 
 
 
 
 
 
 Justeras: 

              ----------------------/---------------- 



 
E) PCC Börje Jonsson framfört ett stort tack från dem som fick pris vid  

Riksmötets invigning. 
Han påpekar vidare vikten att respektera handikapp p-platserna och 
att Lions föregår med ett gott exempel. 
Han rapporterar också att det tagits fram ett nytt gåvobevis. 

 
§ 131 Avslutning 
 

PCC Bengt Kristiansson framför ett stort tack till GRO Alf Bakken för 
hans sätt att leda mötet och för samarbetet under 2 år i VU.  
GRO Alf Bakken tackas med en varm applåd.  
 
DG Håkan framfört ett stort tack till GRO för det gångna året. 
 
GRO tackar mötesdeltagarna för visat intresse och förklara mötet för 
avslutat kl. 10.50 
 
Örby 11 juni 2003 

 
 
 
 --------------------------------                                   ------------------------------------- 
 Finn L Bangsgaard                                          GRO Alf Bakken 
 Sekreterare 
 
 
 
                      Justering: 
                 ----------------------------------        /       ------------------------------- 
                                        DG Anders Brändewall                          DG Peter Dánilo 
 

 
PROTOKOLLSANTECKNING 

Ang. beslut i § 122  
 

Vid kontroll av tidigare beslut rörande ersättning till värdfamiljer har 
framkommit att frågan behandlades vid GR möte 1999-11-13 i §53 där 
följande framgår av protokollet: 

 
” YE kommittén föreslår guvernörsrådet: 
att lägga Peter Dánilos skrivelse till handlingarna 
att från ungdomslägerkontot göra utbetalningar till samtliga distrikt som 
ersättning för värdfamiljer med 10 000 kronor 
att distrikten i fortsättningen själva ansvarar för en veckas ersättning till 
värdfamlijer 
att MD svarar för värdfamiljersättningen (gäller ungdomar från Japan, 
USA, Kanada, som har fyra veckors värdfamiljvistelse ) till de 
värdfamiljer som har ungdomar mer än en vecka samt hela perioden för 
ungdomar från Australien 

 
 
 Justeras: ----------------------/---------------- 



 
GR beslutar enligt YE kommitténs förslag: 
att lägga Peter Dánilos skrivelse till handlingarna 
att från ungdomslägerkontot göra utbetalningar till samtliga distrikt 
som ersättning för värdfamiljer med 10 000 kronor 
att distrikten i fortsättningen själva ansvarar för en veckas 
ersättning till värdfamlijer 
att MD svarar för värdfamiljersättningen (gäller ungdomar från 
Japan, USA, Kanada, som har fyra veckors värdfamiljvistelse ) till 
de värdfamiljer som har ungdomar mer än en vecka samt hela 
perioden för ungdomar från Australien” 

 
 
 

Örby 2003-08-08 
 
 

Finn L Bangsgaard                                     Alf Bakken  
Sekr                                                            GRO 

 
 

Justering: 
 
 

DG Anders Brändewall                                            DG Peter Dánilo 
 

 


	LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE
	GUVERNÖRSRÅDET
	PROTOKOLL NR 8, 2002-2003

	Tid: 2003-05-29 kl. 08.30 – 11.00 och 2003-05-31 kl. 09.00 – 11.00
	Plats: Pite Havsbad Piteå
	E) Orkester Norden
	Ansvarig miljöfrågor
	GR väljer Rolf Hallberg LC Trollbacken till ansvarig miljöfrågor
	Nominerad till ordförande: Jurgis Plonaitis, LC Lerum
	Uppdrogs åt VU att upphandla revisionstjänsten från ÖPWC.
	Handikappfonden
	Nominerad till ordförande är Börje Jonson, LC Östersund
	RVN föreslår Börje Jonsson, LC Östersund
	Hans-Åke Lindelöw, LC Vinslöv ( kandiderar ej)
	Katastrofberedskapen
	Kommittén för humanitär verksamhet
	Kontaktman diabetes

	Nominerad är
	Biträdande kontaktman Leo

	Nominerade är:
	Narkotika
	Stadgesekreterare
	Stiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond

	Ledamot, ekonomiansvarig
	Beslut:







